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Vragen van het lid Azough
(GroenLinks) aan de staatssecretaris
van Justitie over de verwijdering
van een familie uit de
vrijheidsbeperkende locatie Ter Apel.
(Ingezonden 18 november 2009)

1
Is het waar dat de familie D. S.1

binnenkort op straat gezet zal
worden?

2
Is het waar dat bij de verlenging van
de vestiging van de COA-locatie in
Ter Apel met het gemeentebestuur
van Vlagtwedde is afgesproken
dat onder geen beding
uitgeprocedeerden letterlijk op straat
zouden belanden? Hoe verhoudt zich
de verwijdering van deze familie tot
deze afspraak? Deelt u de mening dat
door de verwijdering van de familie
D. S. uit het vertrekcentrum Ter Apel
gebroken wordt met de afspraak met
de gemeente Vlagtwedde?

3
Is het al eerder voorgekomen dat
uitgeprocedeerden zonder een
vertrekalternatief uit het
vertrekcentrum Ter Apel zijn
verwijderd, waardoor ze aangewezen
bleven op verblijf op straat te
Vlagtwedde? Deelt u de mening dat
deze vorm van uitzetting te allen tijde
voorkomen moet worden? Zo ja,
welke inspanningen getroost u zich
hiervoor?

4
Bent u bereid passende maatregelen
te treffen waarmee voorkomen wordt
dat de familie D. S. op straat belandt?

5
Bent u bereid de
opvangvoorzieningen van deze
familie voort te zetten totdat deze
vragen beantwoord zijn?

1 IND-nr. 0106–2058, V-nr. 200.750.3238.
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